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1 Inledning 
 
1.1 Bakgrund 

Huvudsyftet för näringslivsrådet är att vara en rådgivande instans för 
näringsbefrämjande insatser. 

Det gemensamma målet är att öka tillväxten i Arboga kommun. 
Grunden för detta arbete är att skapa större samförstånd mellan kommun 
och företagare och därigenom en ännu positivare attityd från båda håll. 
 

 

1.2 Rådets sammansättning 
 
Antal förtroendevalda från Arboga kommun skall vara två, kommun-
styrelsens ordförande, som också är ordförande för rådet samt en ledamot 
från kommunstyrelsen (oppositionen) under mandatperioden  
år 2019 - 2022. Ytterligare ledamöter från kommunen är kommundirektör, 
näringslivschef och näringslivsutvecklare. 
Från företagen är företagarföreningarna och tre företag samt en bank 
representerade. 
 
Företagarföreningar som är representerade i rådet: 

• Företagarna i Västra Mälardalen   

• Arboga i Centrum 

• Klöverdam Västra Mälardalen 

• LRF Arboga  

• Industriföreningen i Västra Mälardalen   
 

Företag och bank: 

• Sparbanken Västra Mälardalen 

• TBO-Haglinds  

• Byggnadsfirma Lund 

• Saab/Combitech  
 

 
Arboga kommuns representanter: 

• Kommunalråd 

• Kommunalråd i opposition 

• Kommundirektör 

• Näringslivschef 

• Näringslivsutvecklare 
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1.3 Möten under året 
Näringslivsrådet har haft möten vid fyra tillfällen under år 2021 

• 19 februari 

• 23 april 

• 17 september 

• 19 november 

På grund av Corona/Covid-19 har mötena genomförts som hybridmöten, 
med deltagande både på distans och fysiskt. 
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2. Mötesinformation 
 

2.1 Deltagande personer 
 
Företagarna Västra Mälardalen - Anders Cargeman 
Arboga i Centrum – Emma Sarebro 
Klöverdam Västra Mälardalen - Carola Andersson 
LRF Arboga – Fredrik Andersson 

Industriföreningen Västra Mälardalen – Lars Erik Wige 
Saab/Combitech – Jessica Öberg 
Sparbanken Västra Mälardalen – Mikael Bohman, Åsa Björklund, 

Fredrika Norrman 
TBO-Haglinds – Mia Hultgren 
Byggnadsfirma Lund – Annmarie Lund 

Kommunalråd – Jonna Lindman 
Kommunalråd i opposition – Andreas Silversten och Sara Axelsson 
Kommundirektör – Tomas Karlsson 
Näringslivschef – Tobias Gillberg 
Näringslivsutvecklare – Annica Gustafsson 
Assistent näringsliv/turism – Helene Wäfors 
 

2.2 Inbjudna gäster till möten under året 

• Eva Carlstedt Ståhl, förbundschef VMMF 

 

2.3 Frågor och annat som diskuterats under året 

• Corona har varit påtagligt under året 

• Etableringsläget och nya etableringstomter vid Sätra NV 

• Upphandling och behov av upphandlingskunskap 

• Ökat antal besökare i Arboga under sommaren 

• Samverkan Polis, säkerhetssamordnare och kommun för ökad 
trygghet 

• Elkraftsförsörjning 

• Jordbrukspolitik EU 

• Ökat intresse för lokalproducerat 

• Teknikintresset hos ungdomar 

• Företagsklimat 

• Kompetens- och rekryteringsbehov 

• Bostadsbyggande 
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• Attraktionskraft och samverkan i Västra Mälardalen 

• Handeln 

• Samverkan skola och näringsliv 

• Se över formerna för rådet 
 

 


